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S příchodem automatických závor se řidiči těšili na kratší 
čekání na železničním přejezdu v Miřeticích. Jejich nadě-
je se ale splnily jen částečně. Přijíždí-li vlak ze směru od 
Karlových Varů, je čekací doba opravdu minimální. V 
případě, že vlak vyjíždí z nádraží, stojí řidiči před závora-
mi trochu déle, ale upřímně řečeno, není to ani na jedno 
rychle cigárko. Několikrát za den se ale před zraky nervóz-

Evža opět představila špičky folkového žánru
www.klnoviny.cz

Město Klášterec nad Ohří

 Návštěvníkům kláštereckého náměstí 
se může v budoucnu opět naskytnout 
pohled na lešením obestavěnou budovu 
radnice, tak jako tomu je na snímku, který 
byl pořízen před před 17 lety.

Policie žádá o  pomoc

ních řidičů a chodců odehrává 
následující rituál. Rozblikají 
se červená světla, rozcinká se 
zvonek a zhruba po půl minu-
tě jdou závory dolů. Auta stojí. 
Nic se neděje. První řidič vypí-
ná motor. Stále se nic neděje. 
Další řidiči vypínají motor. 
Ze směru od nádraží se šne-
čí rychlostí blíží lokomotiva. 
Zastaví těsně před přejezdem. 
Poslední řidič vypíná motor. 
Lokomotiva začíná poma-
lu couvat a přejíždí na jinou 
kolej. Po chvíli se závory zve-

Dráhy nemají „chytré“ lokomotivy

Dne 19.2.2008 v 19.15 hodin došlo 
k přepadení čerpadla Benzina v ul. 
Karlovarská v Klášterci nad Ohří. 
Pachatel byl vysoký cca 180 cm, 
měl na sobě černou bundu do 
pasu, bílé kalhoty (tepláky) s čer-
nými proužky na boku. Byl mas-
kován černou kuklou na hlavě a 
ozbrojen střelnou zbraní. Vynutil si 
vydání fi nanční hotovosti z pokla-
dy řádově v desítkách tisíc korun. 
Pohyb pachatele byl zaznamenán 
při nastupování do vozidla na sil-
nici 1/13 v blízkosti benzínové sta-
nice.  V případě informací o pohy-
bu pachatele nebo podezřelého 
vozidla žádá Policie ČR všechny 
svědky o informace na linku 158. 

komisař npor. Bc. Jaroslav Kohout 

dají a čekající řidiči sešlapávají netrpělivě plyn. Ano, právě 
proběhlo „oblíbené“ posunování, nebo chcete-li šíbování. 
Největší nevole panuje při ranním posunu ve tři čtvrtě 
na osm, kdy takové pětiminutové čekání může „zatopit“ 
nejednomu opozdilému školákovi. 
A důvod těchto manévrů? Podle informací, které máme 
od místostarosty Ing. Stehlíka, za nimi stojí nedostatek tzv. 

internetový portál města

www.klasterec.cz

Na titulní straně týdeníku Nástup s 
datem 18. dubna 1991 najdeme člá-
nek „Klášterecká radnice prokouk-
la“, kde se mimo jiné píše: 

„Pěkný nový kabát dostala klášte-
recká radnice. „Ušila“ jí ho místní 
soukromá fi rma STAVBA, vedená 
Petrem Borovcem. Veškeré obvodové 
zdivo má novou fasádu, natřena byla 
okna, parapetní plochy, střechy, opra-
vy se dočkaly i komíny. V závěrečné, 
nejnáročnější fázi je oprava radnič-
ní věže, která je obehnána lešením. 
Práce začaly loni v říjnu, skončeny 
mají být do konce května. Po uložení 
kabelu nízkého napětí vybuduje fi r-
ma STAVBA nový chodník od potra-
vinářské prodejny po soukromou 
vinárnu „U Floriána“. Navíc budou 
provedeny restaurátorské práce na 
vchodových vratech a dveřích. Elko-
vá oprava radnice bude stát asi 860 
tisíc korun.“

více na straně 3.

Radnice se možná oblékne do nového kabátu

Pro usnadnění podání daňových přiznání k dani z příjmů k termínu 31.3.2008, 
bude možno daňová přiznání podat i na Městském úřadu v Klášterci nad Ohří a 
to ve dnech:  19.3. 2008 a 26.3.2008 od 11.00 do 17.00 hodin.
K zaplacení daně mohou poplatníci použít daňovou složenku, kterou obdrží při podá-
ní daňového přiznání. Platba daňovou složenkou u České pošty je bez poplatku.
Na Finančním úřadu v Kadani budou v pracovních dnech rozšířeny úřední hodi-
ny takto: 25. - 31.3. 2008 od 7.30 do 18.00 hod.

V knihovně se stále něco děje
V minulém týdnu odstartoval kurz 
grafoterapie a proběhla beseda o 
Costa Rice pro žáky kláštereckého 
gymnázia. A již je tu další, tradiční a 
oblíbená akce. 

JARNÍ PRODEJNÍ VÝSTAVA
CIBULOVIN 

pořádaná již druhým rokem, přiláka-
la vloni kolem stovky obdivovatelů 
květin. Přijďte se i letos 27. února a 
26. března pokochat pohledem na 
rozkvetlé cibuloviny. Možná že vás 
s přicházejícím jarem popadne tou-
ha vyzdobit zahrádku, okna bytu či 
balkón veselými barvičkami. 

Srdečně Vás zveme. Vaše knihovna

Dobrá zpráva pro maminky
Pacienti, kteří dochází za svým lékařem 
na zdravotní středisko v ulici Sadová 
528, zaznamenali před časem pozitiv-
ní změnu. Ke zdravotnímu středisku 
sice vedl bezbariérový přístup, ovšem 
uvnitř se skrývala překážka v podobě 
několika schodů. Díky neutuchající 
snaze dětské lékařky MUDr. Šubrtové 
se ale nakonec podařilo vyřešit i tuto 
nepříjemnost. „Její“ maminky jí touto 
cestou velmi děkují.                       -lara-

dvousystémových lokomotiv, 
které si umí poradit s odlišným 
napětím nového trakčního 
vedení, které bylo instalováno 
při nedávno prováděné elek-
trizaci tratě směrem na Kadaň. 
V případě ostatních souprav 
jedoucích z Chebu do Ústí a 
naopak se musí lokomotivy 
přepřahat, což se bez šíbování 
neobejde. S nárůstem počtu 
dvousystémových lokomotiv 
by mělo ubýt i nepříjemného 
posunování na kláštereckém 
nádraží.                                -lara-

Svatý Valentýn, svátek zamilovaných, 
připadá na 14. února. Nejeden zamilo-
vaný pár tento den očekává s touhou a 
napětím. A to i přesto, že dřív se u nás 
neslavil vůbec. Po otevření hranic se 
ale postupně probojoval i k nám. Kdo 

Zamilovaní slavili

vlastně byl onen muž „Valentýn“?
Svatý Valentýn byl skutečnou histo-
rickou osobností a vypráví se o něm 
spousta legend, jenž ho zpodobňují 
jako vyznavače křesťanských hodnot 
a mučedníka, který za svoji pomoc 
zamilovaným dvojicím krutě zaplatil 
svým životem. Valentýn vykonával 
ve starověkém Římě kněžský úřad a 
i přes zákaz císaře Claudia II. tajně 
oddával zamilované páry. Císař jej 
však nechal uvěznit a bez milosti 14. 
února popravit. Valentýn, po smrti 
vysvěcený na Svatého, se stal pat-
ronem lásky, všech zamilovaných a 
symbolem radosti.                      -rony-

  FINANČNÍ ÚŘAD V KADANI INFORMUJE     

 Pět oříšků pro Popelku

Volba prezidenta České republiky

očima senátora V. Homolky

... strana  2

Co se odehrávalo ve Španělském sále Pražského 
hradu? Také o tom  je náš rozhovor

Luboš Jíra jun.  v ledovém korytu 

amerického Lake Placidu

... strana 3

„13. místo na mistrovství světa juniorů je 
úspěch,“ chlubí se jeho trenér

Klášterec se zúčastnil mezinárodního
veletrhu Holiday  World v Praze

Reprezentovali ho nejen zástupci města, ale i houslový virtuos 
Jaroslav Svěcený

... strana 6

Milovníci folkové hudby se dočkali. V neděli 17. února si v sále klášterec-
kého Kulturního domu dali dostaveníčko zpěváci a hudební formace právě 
tohoto zaměření. Konal se zde totiž v pořadí již 14. ročník hudebního festi-
valu Folková Evža, který měl i tentokrát „na svědomí“ písničkář Pepa Štross. 
Kromě něj se kláštereckému publiku představila litvínovská kapela Pět oříš-
ků pro Popelku, mostecký písničkář Míra Kuželka nebo zpěvák Ivan Varga, 
známý spíš pod svým uměleckým pseudonymem Martin Maxa.          -lara-
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ZPRAVODAJSTVÍ

KOUPÍM BYTY
VŠECH VELIKOSTÍ.

I ZADLUŽENÉ.
PLATBA IHNED.
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Volejte
bezplatně

V první polovině února proběhla ostře 
sledovaná volba prezidenta republiky. 
Mezi 281 voliteli byl ve Španělském sále 
přítomen i senátor za Chomutovsko a 
zároveň klášterecký radní PaedDr. Václav 
Homolka (KSČM).  Jak viděl volbu svýma 
očima? O tom je následující rozhovor.

Jak hodnotíte výsledek letošní prezi-
dentské volby? Dostal se na Hrad „váš“ 
kandidát?
Výsledek není takový, jaký jsem si přál. Jak 
v první, tak v druhé volbě jsem hlasoval 
pro Jana Švejnara, protože jsem byl - stejně 
jako většina obyvatel - toho názoru, že by 
na Hradě mělo dojít ke změně. V průběhu 
předvolební kampaně Janu Švejnarovi při-
bývali sympatizanti, zatímco současnému 
prezidentovi ubývali. Když došlo k volbě, 
byli v podstatě vyrovnanými kandidáty, ale 
většina volitelů nakonec vsadila na jistotu. 
Myslím si, že Jan Švejnar neměl dostatek 
času vysvětlit lidem, jaký je. I já jsem na něj 
měnil názor k lepšímu postupně. 
Proč si myslíte, že se Václavu Klausovi 
podařilo znovu zvítězit?
Je smutné, že se levice nedokázala domlu-
vit a že se nenašel společný kandidát, který 
by splňoval podmínku nadstranickosti a 
měl by takové to středové nebo levicověj-
ší myšlení, což se, myslím si, u prezidenta 
trochu předpokládá. Měl by to být člověk, 
který s lidmi žije a jejich starosti zná. Mám 

za to, že současný prezident byl od každo-
denních problémů už trošku odtržený. 
Představitelé dvou levicových stran se ale 
nedokázali dohodnout a výsledkem je 
opakované vítězství Václava Klause.
Nevím, jak ostatní, ale mě KSČM tro-
chu překvapila svojí sázkou na paní 
Bobošíkovou. 
Ani jeden z kandidátů neměl tak výraznou 
podporu, aby bylo jeho vítězství dopředu 
jasné. Hodně lidí nechtělo ani Klause, ani 
Švejnara, a proto se po první bezvýsledné 
volbě začalo spekulovat o tom, jestli by do 
procesu nemohl zasáhnout někdo třetí. Já 
sám byl toho názoru, že může, ale konečný 
výběr KSČM považuji za trochu nešťastný. 
Z pěti vytipovaných kandidátů byla podle 
mě nejslabším článkem právě paní Boboší-
ková. Kdyby na kandidaturu přistoupil pan 
Rychetský, což byl takový můj favorit, tak 
by mohla druhá prezidentská volba probí-
hat úplně jinak. Samozřejmě byla kandida-
tura paní Bobošíkové také trochu strategií. 
Já tyto volební strategie nijak nekritizuji, ale 
osobně nejsem jejich velkým příznivcem. 
Myslím si, že na tom KSČM nic nevydělala. 
Výsledek nakonec spíš nahrál tomu, že byl 
zvolen Václav Klaus, což jsme nechtěli. 
Kolem prezidentské volby se děly i 
některé hodně ošklivé věci. Vnímal jste 
to také tak?
Přiznávám se, že mě to docela zarazi-
lo, nečekal jsem to. A přestože jsem byl 
přímo v centru dění, nevím, čemu mám 

vlastně věřit. Nic se nedá stoprocentně 
dokázat, netuším, co bylo připravené a co 
ne... Politiku dnes bohužel dělají s politiky 
také lobisté, kteří nemají ani morální, ani 
společenský kredit, ale jejich vliv na roz-
hodování je velký. To by si politici podle 
mého neměli nechat líbit. I po volbě tak 
zůstává řada otazníků a nezodpověze-
ných otázek, což se mně osobně nelíbí.
Není se pak co divit, že občany nakonec 
nejvíce zaujala informace, že se snědlo 5 
tisíc chlebíčků. Také já jsem jich několik 
měl, ale můžu všechny ujistit, že nic nebylo 
zadarmo. I když jsem si to ze začátku mys-
lel taky. Naštěstí jsem měl u sebe peníze, 
takže mě to zase tolik nezaskočilo. 
Skoro celý první volební den se točil 
kolem způsobu volby. Vy sám jste byl 
příznivcem veřejného, nebo tajného 
hlasování?
Já osobně jsem nějak výrazně neprefero-
val ani jeden ze způsobů volby. Oba jsou 
legitimní. V normálním prostředí bych asi 
upřednostnil volbu tajnou, ale protože 
tady nešlo o normální prostředí, lidé chtě-
li vědět, jak jejich zástupci volí, tak jsem se 
přiklonil k veřejné volbě. Neměl jsem s tím 
žádný problém, v obou případech bych 
hlasoval stejně. Ale například ODS pre-
ferovala tajnou volbu natolik, že si téměř 
nedovedla představit jiný průběh. Celá 
její kampaň a strategie byla postavená na 
tajné volbě a když to začalo směřovat k 
volbě veřejné, byli z toho její představitelé 
velmi nervozní.
Jaký je váš názor na samotný způsob 
hlasování? V televizi to působilo hod-
ně zmatečně a chaoticky.
Podle mého názoru by mělo veřejné hla-
sování probíhat po jednotlivcích. To zna-
mená, že by každý vstal a řekl nahlas, pro 
kterého z kandidátů hlasuje. Bylo by to jed-
noznačné a transparentní. Způsob, jakým 
hlasování probíhalo, byl dost nepřehledný. 
Já osobně mu moc nevěřím a velmi pochy-
buji, že to bylo vždy správně. Zpětně se to 
ale ověřit nedá, neboť všechny podklady 
se bezprostředně po volbě skartovávají. 
Navíc je podle mého názoru špatně, když 
se nezaznamenávají ti, kdo se hlasování 
zdrží. Kde máte záruku, že nebudou jejich 
hlasy připočteny jednomu či druhému 

Volba prezidenta republiky pohle-Volba prezidenta republiky pohle-
dem senátora Václava Homolkydem senátora Václava Homolky

 Senátor PaedDr. Václav Homolka

Ve čtvrtek 21. února se sešli poprvé v 
novém roce klášterečtí zastupitelé. Po 
úvodních bodech programu přišly na 
řadu informace vedení města. Přítomní 
zastupitelé se z úst starosty a obou mís-
tostarostů dozvěděli novinky o tom, 
jak postupují rozjeté investiční akce, co 
se připravuje v následujících měsících a 
ve kterých dotačních titulech má měs-
to svá želízka v ohni. Konkrétně byli 
zastupitelé informováni, že probíhají 
dokončovací práce na sídlišti Panora-
ma a na parkovišti Dlouhá-Sportov-
ní, do začátku prázdnin by mělo být 
hotovo nové sídlo sociálního odboru, 
pokračuje  výstavba cyklistické stezky 
do Kadaně a fi nišuje rekonstrukce sítí a 
povrchů v ulici Třebízského. V nejbližší 
době dojde k předání stavby parkoviš-
tě v ulici J.A. Komenského a v měsíci 
dubnu by mohla odstartovat výstavba 
propojky mezi ulicí Dlouhá a Útočiš-
těm. Součástí této akce bude i něko-
lik desítek nových parkovacích míst. 
Zastupitelé byli kromě toho informo-
váni i o výsledcích výběrového řízení 
na provozovatele lázní. Zde se povedlo 
malé faux pas zastupiteli Krejsovi. Ten 
vytkl městu, že vybralo jako provozo-
vatele lázní fi rmu, která se zabývá pou-
ze reklamou a nemá s provozem lázní 

žádné zkušenosti. Lídrovi 
Pravého bloku J. Krejso-
vi ale zcela unikl fakt, že 
jím zmiňovaná „reklam-
ka“ Felicitas, s.r.o. má s 
vybraným provozovatelem 
– fi rmou Lázně Felicitas 
s.r.o. - společný jen latinský 
výraz pro štěstí. Vezmeme-
li v úvahu, že přesný název 
vítěze výběrového řízení 
byl v té době k dispozici 
na úřední desce, nezbývá 
než konstatovat, že Jaro-
slav Krejsa tentokrát svoji 
domácí přípravu trochu 
zanedbal.
V bodu věnovaném naklá-
dání s majetkem města 
hlasovali zastupitelé mimo jiné o pro-
deji objektu č.p. 143 (sídlo bývalých 
technických služeb na světelné křižo-
vatce) včetně části přilehlých pozem-
ků. Po bouřlivé diskusi, která vyvrcho-
lila dohadovacím řízením, se nakonec 
stal jejich novým majitelem dosavadní 
nájemce fi rma Jaroslav Ježek – Komu-
nikace za částku 2,9 milionů korun.
Pozitivní zpráva zazněla z úst vedou-
cí ekonomického odboru Ing. Dlou-
hé, která informovala zastupitele o 

První jednání zastupitelů v letošním rocePrvní jednání zastupitelů v letošním roce

Vyroste v Klášterci další čerpací stanice?Vyroste v Klášterci další čerpací stanice?

Na základě obecně závazné vyhláš-
ky č. 2/2008 o nakládání s komu-
nálním odpadem, kterou schválilo 
21. února 2008 zastupitelstvo měs-
ta,  se od 11. března mění provozní 
doba sběrného dvora.
Sběrný dvůr,  shromaždiště  zpět-
ného odběru a sklad nebezpečných 
odpadů jsou umístěny  v areálu  fi rmy:  
Jaroslav Ježek – Komunikace, Cibou-
šov 184, 43151 Klášterec nad Ohří

Nová provozní doba:
pondělí - čtvrtek               10.00 - 16.00
pátek                                      8.00 - 14.00
neděle                                    8.00 - 11.00 

Můžete zde odevzdat: pneumati-
ky (bez ocelových ráfk ů), objemný 
komunální odpad (nábytek, pod-
lahové krytiny, koberce...), elektro-
techniku (TV, PC, rádia...), domácí 
spotřebiče (pračky, ledničky, topin-
kovače, žehličky..), autovraky, nebez-
pečné složky komunální odpadu.

Důležité upozornění

kandidátovi? Vždyť šlo o rozdíl jednoho, 
dvou hlasů. Klidně mohlo dojít k nějakému 
pochybení. 
Vzápětí po volbě prezidenta se začalo 
spekulovat o tom, že by ho příště měli 
volit přímo občané. Přikláníte se k 
tomuto názoru?
Nejsem si jistý, jestli události kolem letoš-
ní volby prezidenta přispěji k tomu, že ta 
příští bude přímá. Kdosi spočítal, že přímá 
volba by stát přišla na cca 1 miliardu korun, 
zatímco jeden den volby na Hradě stojí 5-7 
milionů. Je to tedy výrazně levnější. Navíc 
v současné „naštvané“ atmosféře, která 
panuje mezi lidmi, není vyloučeno, že by 
byl zvolen nějaký radikální populistický 
kandidát, což by bylo určitě špatně. Také 
by bylo lepší, aby měla naše republika nej-
prve více zkušeností s referendem a teprve 
pak šla do přímé volby prezidenta. Tradice 
přímé volby hlavy státu u nás není a nejde 
k tomu přistoupit jen na nátlak jedné stra-
ny, pro kterou by byl v daný okamžik tento 
způsob hlasování zrovna výhodnější. 
Máte z prezidentské volby i nějaký pří-
jemný zážitek?
Ve Španělském sále byla kromě politiků a 
novinářů přítomna také veřejnost a i já jsem 
měl v jejích řadách několik svých známých. 
Předchozí volby prezidenta se zúčastnil 
můj učitel z Klášterce, pan Jakubec, který za 
mnou přišel s prosbou, že by byl rád příto-
men i tentokrát. Povedlo se to a moc hezky 
jsme si spolu popovídali.                          -lara-

Pozorný čtenář, kterému se dostal do ruky zápis z poslední schůze rady města, jistě zaznamenal informaci o tom, že se 
objevil zájemce o koupi objektu č.p. 246. Jedná se o tzv. likusák, jehož vlastníkem se před necelým rokem stalo město 
Klášterec nad Ohří. Zájemce o koupi - společnost REAL ESTATE a.s. - má v majetku sousední pozemky po vyhořelém 
„likusáku“. V případě, že by město její žádosti vyhovělo, hodlá fi rma poslední dosud stojící likusák zbourat a na získaném 
prostoru vybudovat čerpací stanici spolu s kruhovou křižovatkou. Aby mohla fi rma tento svůj záměr zrealizovat, musí 
nejen získat souhlas města s prodejem budovy, ale dosáhnout také změny územního plánu. V současné době není spl-
něna ani jedna z těchto podmínek. Zájem soukromé fi rmy vzala rada města pouze na vědomí a vyzvala ji k předložení 
stanovisek dotčených orgánů k výstavbě čerpací benzínové stanice a kruhové křižovatky. O případné změně územního 
plánu město dosud nejednalo. Stanovisko vedení města na celou záležitost není zatím jednoznačné.
A jaký je váš názor? Uvítali byste 
služby další čerpací stanice v centru 
města? Myslíte si, že by neuspokojivou 
dopravní situaci na křižovatce ulic Pod 
Pivovarem, U Potoka a Chomutovská 
vyřešil kruhový objezd? Napište nám 
do redakce na emailovou adresu: 
redakce@klnoviny.cz                     -lara-

Město Klášterec nad Ohří bude provozovat lázeňský areál spolu se společnos-
tí Lázně Felicitas, s.r.o. Ve výběrovém řízení o tom rozhodla komise složená z 
představitelů města a odborníků na lázeňství. Společnost Lázně Felicitas nabíd-
la podle slov místostarosty Šroubka jednoznačně nejlepší podnikatelský záměr 
ze tří přihlášených zájemců. Společnost Lázně Felicitas provozuje v současné 
době v městech Poděbrady a Bechyně tři lázeňské hotely, které nabízí lázeňskou 
a ambulantní rehabilitační péči, relaxační, regenerační a rekreační pobyty. 
Výběrovým řízením ale intenzivní práce kolem spuštění lázeňského provo-
zu rozhodně nekončí. V plném proudu jsou nyní jednání kolem vzájemných 
smluvních vztahů mezi městem Klášterec a vítěznou fi rmou. Jejich budoucí 
podobu nastínil na únorovém zasedání zastupitelstva místostarosta Šrou-
bek. „Naše představa je taková, že město Klášterec nad Ohří založí společně s 
Lázněmi Felicitas s.r.o. akciovou společnost Lázně Evženie, která bude klášte-
recké lázně provozovat. Jejím stoprocentním vlastníkem bude zpočátku město 
a teprve až Lázně Felicitas naplní stanovené smluvní podmínky, převede na 
ně město 70 % akcií.“ Na tomto místě je třeba zdůraznit, že Lázně Felici-
tas s.r.o. by se měly stát většinovým vlastníkem pouze v provozovatelské 
společnosti, zatímco veškeré budovy by měly i nadále zůstat ve vlastnictví 
města. V průběhu března by se mohlo uskutečnit mimořádné zasedání 
zastupitelstva, kde se budou řešit právě smluvní vztahy a nastavení způso-
bu provozování Lázní Evženie. Zasedání by měli být přítomni odborníci na 
lázeňství, se kterými město dlouhodobě spolupracuje, a svoji účast přislíbil 
také Jiří Houdek - exstarosta z Třeboně, kde mají s provozem lázní pod 
taktovou města bohaté zkušenosti.                                                                -lara-

Lázně Evženie bude město provozovat 
společně se společností Lázně Felicitas

výsledku hospodaření města za rok 
2007. Rozpočet města skončil v loň-
ském roce přebytkem 26,5 mil korun. 
Zřejmě pod vlivem dobrých zpráv 
schválili zastupitelé bez váhání příspě-
vek 100 tisíc korun Římskokatolické 
farnosti na opravu střechy, elektroin-
stalace a osvětlení hřbitovního kostela 
Panny Marie a zájmovým, sportovním 
a ostatním organizacím poskytnutí 
dotací z rozpočtu města v celkové výši 
3,8 mil. korun.                                 -lara-

 foto archiv

 foto novinky.cz
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Průměrná česká domácnost používá šest-
náct různých druhů elektrospotřebičů – 
od nejvíce rozšířených praček, ledniček a 
televizí až po zatím méně obvyklé myčky 
na nádobí. Co dělat, když některý z nich 
doslouží, nebo se jej rozhodnete vyměnit 
za novější, výkonnější a úspornější? Podle 
provedených průzkumů se ukazuje, že 
14% občanů, kteří vyřadili nějaký elektro-
spotřebič, ho odvezlo do sběrného dvora, 
6% jej odevzdalo u prodejce při koupi 
nového přístroje; zhruba 15% občanů ale 
hází vysloužilá elektrozařízení do popel-
nice a 12% je skladuje doma.  Z výsledků 

Recyklace elektrospotřebičů

Okusit, jak chutná sladký život, zřej-
mě zatoužil zloděj, který „navštívil“ 
dvůr v Přívozní ulici v Klášterci nad 
Ohří. Odnesl si totiž odtud šest kovo-
vých sudů s květovým medem. Majitel 
vyčíslil škodu na téměř 86 tisíc korun. 
Krádež šetří policie. 

Očima strážců pořádku Policie informuje ...

Že se dá  loupat střecha nejen z per-
níkové chaloupky, se přesvědčila hlídka 
MP, která byla přivolána k nádraží ČD. 
Na bývalém strážním domku u želez-
niční trati již scházelo několik kusů 
plechové krytiny, která putovala do 
kárky a následně měla být zpeněžena 
ve sběrných surovinách. Jenže na tento 
perníček si „Jeníčkové“ budou muset  
pro tentokrát nechat zajít chuť. 

Obsluha kamerového systému 
zaznamenala v nočních hodinách 

podezřelé osoby, které se pohybovaly 
mezi zaparkovanými vozidly v Dlouhé 
ulici. Poté do jednoho vozidla nasedly a 
odjely, aniž by řidič rozsvítil světla. Kro-
mě toho projel jednosměrku ve Spor-
tovní ulici  v protisměru a pokračoval 
dále do Lidické. Kousek dál na něj však 
již čekala hlídka MP, která byla do míst 
obsluhou kamerového systému směro-
vána. Poté, co bylo vozidlo zastaveno, 
vyšlo najevo, že řidič nevlastnil řidičské 
oprávnění a nebyl schopen ani doložit 
technický průkaz k vozidlu, které řídil. 
Muž byl proto předveden na policii ČR 
Klášterec nad Ohří pro podezření ze 
spáchání trestného činu.

Ze dvora si odnes med ...

Perníková chaloupka to nebyla  ...

Jízda bez „papírů“ neprošla ...

Mladíci vykrádali sklepy ...

Dva mladíci z Klášterce nad Ohří 
mají na svědomí vloupání do sklepů. 
Pravděpodobně shodným klíčem vnikli 
do sklepních prostor panelového domu 
v Žitné ulici a tady vypáčili zámky u 
jedenáct sklepních kójí. Celková škoda 
přesáhla pět tisíc korun. Na oba nyní 
čeká obvinění z trestného činu krádeže. 

Z výtržnictví a poškozování cizí věci 
se budou zodpovídat tři mladiství z 
Klášterce nad Ohří. Posilněni alko-
holem rozbili pískovcové kužely 
a desku balustrádového ohrazení 
na sala terreně a zdemolovali jed-
nu lavičku. Svým nezodpovědným 
chováním způsobili škodu řádově v 
desítkách tisíc korun. Díky pozor-
nosti pracovnice ze zámku a jejího 
včasného ohlášení byli všichni dopa-

 
deni. Protože alkohol 
v nich vyvolával agre-
sivní jednání, stráž-
níci museli k jejich 
zadržení použít donu-
covacích prostředků.  
Případ nadále šetří 
policie ČR, pro kterou 
tito pachatelé nejsou 
neznámí a po jednom 
z nich dokonce policie 
pátrala.               -rony-

Co k tomu dodat?

Od opravy klášterecké radnice, popi-
sované v dobovém tisku, uběhlo dlou-
hých 17 let. Ta za tu dobu čelila nejen 
nepříznivým povětrnostním vlivům, 
ale také intenzivní stavební činnosti, 
která se odehrávala v její těsné blízkos-
ti. Fasáda se na několika místech drolí, 
radniční věž je oprýskaná a ani okna 
nejsou v nejlepším stavu. Když navíc 
radnici nedávno postihla relativně vel-
ká havárie vodovodního potrubí, bylo 
rozhodnuto. V rozpočtu pro rok 2008 
je na opravu fasády a výměnu oken 
vyčleněno 950 tisíc korun. Jako první 
přijde na řadu zadní část radnice (ze 
dvora). Rekonstrukce by se měl dočkat 
i samotný dvůr za radnicí, kam se vjíž-
dí z ulice Kostelní. Výsledkem by mělo 
být zhruba 6 nových parkovacích míst, 
tak aby zaměstnanci městského úřadu 

neblokovali parkoviště na náměstí. To 
bývá zvláště v úředních dnech zce-
la zaplněné a řidičům nezbývá, než 
zaparkovat v přilehlých ulicích nebo 
podél chodníku v dolní části náměstí, 
což není úplně ideální místo. 
Podle místostarosty Ing. Stehlíka je 
možné, že město bude do budoucna 
uvažovat o nějakém způsobu regulace 
parkování v samotném centru měs-
ta. „Vidím to tak, že první dvě hodiny 
parkovaní by mohly být zdarma, aby 
si občané mohli vyřídit vše potřebné na 
úřadě nebo zajít do některého z obcho-
dů, ale delší stání by bylo zpoplatněno. Je 
to zatím jen takový návrh, který může v 
konečném důsledku vypadat zcela jinak. 
Stanovení nějakých pravidel ohledně 
parkování na náměstí se ale dříve nebo 
později asi nevyhneme.“                 -lara-

Na náměstí bude parkovat méně úředníkůNa náměstí bude parkovat méně úředníků

výzkumu je dále patrné, že obyvatelé 
považují své znalosti, jak s vysloužilými 
elektrospotřebiči nakládat, za nedosta-
tečné; přibližně čtyři z pěti obyvatel vědí 
o možnostech nakládání s elektropřístroji 
jen málo, popř. mají pouze povšechné 
informace, a 16 % připustilo, že o tom neví 
vůbec nic. Ještě menší je pak povědomí o 
tom, jak se s odevzdaným vysloužilým 
spotřebičem nakládá dál. Pravda, to už 
není věc spotřebitele, ale kolektivního sys-
tému zajišťujícího zpětný odběr, oddělený 
sběr, recyklaci a materiálové využití odpa-
du z nich a zpracovatelských fi rem. Přesto 
je ale dobré vědět, že základní myšlenka 
moderního odpadového zákonodárství v 
celé Evropě zní: Nejlepší odpad je ten, kte-
rý vůbec nevznikne. Na skládkách nebo ve 
spalovnách smí skončit vlastně jen nepa-
trné množství celkového objemu těchto 
zařízení. Zároveň obsahují spotřebiče 
staršího data výroby některé nebezpečné 
látky, se kterými umějí nakládat jen zku-
šení a vysoce specializovaní zpracovatelé.  
Elektrowin, a. s. proto jako provozovatel 
kolektivního systému pravidelně vypisuje 
výběrové řízení, v němž oslovuje společ-
nosti provozující technologie na zpraco-
vání elektroodpadů. Účelem řízení je vždy 
vybrat technologie na nejvyšší dostupné 
úrovni s nejmenšími dopady na zdraví lidí 
a životní prostředí. 
Rovněž výrobce elektrozařízení je podle 
zákona povinen poskytnout zpracovate-
lům elektroodpadu veškeré informace, 
které jsou nutné k jeho zpracování, pře-
devším údaje o obsažených nebezpeč-
ných látkách, možnostech opětovného 
použití elektrozařízení a materiálového 
využití elektroodpadu, případně způsobu 
jejich odstranění.                -ELEKTROWIN-

Město Klášterec nad Ohří představilo 
svou turistickou nabídku na 17. roční-
ku středoevropského veletrhu Holiday 
World, který proběhl v termínu od 14.2. 
do 17.2. na výstavišti v Holešovicích. 
Spolu s veletrhem probíhaly také výsta-
vy TOP GASTRO a GOLF WORLD 
PRAGUE. Veletrhu se zúčastnilo 701 
vystavovatelů ze 49 států a bylo na 
něm zastoupeno 32 národních turistic-
kých centrál. V průběhu čtyř dní tuto 
významnou akci cestovního ruchu 
navštívilo 30 124 návštěvníků. Z tohoto 
počtu bylo 7 328 návštěvníků odbor-
ných a 726 zástupců médií. 
Město Klášterec nad Ohří na veletrhu 

představilo svou nabídku především 
prostřednictvím regionálního turis-
tického katalogu a nového kulturního 
kalendáře na rok 2008. K dalším materi-
álům, které byly připraveny pro návštěv-
níky, patřila trhací cyklomapa regionu a 
mapa lázní ČR, ve které je také prezen-

tován Klášterec nad Ohří. V sobotu 
16.2. proběhla na expozici Klášterce nad 
Ohří autogramiáda Jaroslava Svěceného 
spojená s prezentací hudebního festiva-
lu „Klášterecké hudební prameny“.
Velká část návštěvníků se zajímala o 
klášterecké lázně. Zejména o procedury 
a kompletní služby areálu, které budou 
zajišťovány. Na veletrhu byl navázán 
kontakt v oblasti spolupráce na přípra-
vě a použití vlastních regeneračních a 
rekondičních emulzí vyráběných z kláš-
tereckých minerálních vod. Návštěvníci 
také okusili klášterecké lázeňské oplatky. 
Expozici v průběhu veletrhu navštívi-
lo cca 1 200 osob zajímajících se o naši 

nabídku. Závěrem je nutné říci, že atrak-
tivita expozice byla zvýšena i spoluprací 
s městem Kadaň. V termínu od 5. do 9.3. 
se obě města společně představí na nej-
větším veletrhu cestovního ruchu ITB 
Berlín. O této účasti Vás budeme včas 
informovat.                        -M. Foltýn-

Návštěvníci veletrhu ochutnali klášterecké oplatkyNávštěvníci veletrhu ochutnali klášterecké oplatky

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ
Zastupitelstvo města Klášterce nad Ohří

VYHLAŠUJE
výběrového řízení na poskytnutí půjčky z „Fondu rozvoje bydlení“

Prostředky tohoto fondu je možno použít výhradně na fi nancování těchto akcí:
max. půjčka

■ Obnova střechy (krytina i konstrukce) 300 tis. Kč na 1 dům
■ Dodatečná izolace domu proti spodní vodě 50 tis. Kč na 1 dům

■ Obnova fasády včetně oplechování, zateplení domu 50 tis. Kč na 1 byt
300 tis. Kč na 1 dům

■ Vybudování WC, koupelny nebo sprchového koutu, 
   kuchyňské linky v bytě

50 tis. Kč na l byt

■ Opravy balkónů 20 tis. Kč na 1 byt
■ Opravy a nátěry oken a dveří 20 tis. Kč na 1 byt
■ Výměny vnějších oken a dveří u domů 100 tis. Kč na 1 dům

Se zajímavým problémem se na redak-
ci Kláštereckých novin obrátila mladá 
maminka. Předminulý víkend se prochá-
zela se svým malým chlapečkem parkem 
v Královéhradecké ulici, když se kolem 
nich začal ochomýtat neznámý pes. 
Hafan, který nebyl podle maminky žád-
ný drobeček, jim byl neustále v patách 
a nepůsobil příliš přátelsky. Po „páníčko-
vi“ ani vidu, ani slechu. Z obavy, aby pes 
neublížil jejímu chlapci nebo nějakému 
jinému dítěti, vytočila maminka číslo na 
městskou policii. Ta ovšem o víkendu 
neslouží. Hovor se proto automaticky 
přepojil ke státní policii. Na žádost, aby 
policisté bezprizorního psa odchytili, 
se ovšem mamince dostalo odpovědi, 
že PČR nemá na odchyt psů vybavení a 
pokud pes nikomu neublížil, nezbývá 
než počkat do pondělí až nastoupí služ-
bu strážníci městské policie.

Spolu s mladou maminkou se tedy 
ptáme: Opravdu se o víkendu v 
Klášterci pomoci nedovoláme?  O 
vyjádření jsme požádali velitele 
městské policie Petra Hörbeho.
„Městská policie skutečně o víkendu 
v Klášterci nefunguje. Stávající počet 
strážníků nám bohužel  neumožňuje 
nepřetržitý výkon služby. V současné 
době probíhá výběrové řízení, které 
by mělo počet strážníků navýšit tak, 
abychom mohli sloužit i v sobotu a 
neděli. Rozšíření provozu městské 
policie  není ovšem otázkou týdnů, 
ale spíš měsíců. Pak budeme schop-

ni zakročit kdykoli. Co se týče vámi 
zmiňovaného případu, uznávám, že 
je to problém. Státní policie opravdu 
nemá na odchyt psů potřebné vyba-
vení a její příslušníci neprošli – na 
rozdíl od strážníků – speciálním ško-
lením na brněnské veterinární fakul-
tě. Na tomto místě bych rád uvedl, že 
městská policie se tímto problémem 
intenzivně zabývá. Jen od začátku 
roku jsme provedli odchyt 24 psů. 
Řada z nich končí v útulku, který je 
mimochodem už na hranicí přeplně-
nosti, u dalších psů byl pomocí čipu 
dohledán majitel, který se poté zod-
povídal z protiprávního jednání. Ve 
většině případů zde dochází k poru-
šení městské vyhlášky, ale věc může 
být kvalifi kována i jako porušení  
zákona o veterinární péči, za což hro-
zí majiteli psa citelná pokuta. 
Mrzí mě, že se na nás paní obráti-
la s prosbou o pomoc a my jsme jí ji 
nemohli poskytnout. Beru to jako 
podnět k zamyšlení, jak podobné 
záležitosti řešit. Nabízí se například 
možnost, že by strážníci vyškolení na 
odchyt psů sloužili během víkendu 
jakousi pohotovost a v případě nut-
nosti by byli schopni ihned zasáhnout. 
Závěrem bych chtěl apelovat na maji-
tele psů, aby si uvědomili, že jsou za 
svého psa právně zodpovědní a nemělo 
by jim být tedy lhostejné, kde se jejich 
pes pohybuje a co provádí.“      -lara-

Od 1. března se zvyšují maximální ceny za 
nucený odtah silničních vozidel a vraků 
na katastru města Klášterec nad Ohří a za 
střežení těchto vozidel na určených parkoviš-
tích. Vyplývá to z Nařízení obce č. 1/2008, kte-
ré schválila na svém únorovém zasedání rada 
města. Maximální cena za nucený odtah úpl-
ný se z dosavadních 1000 korun zvyšuje na 
1500 korun a maximální cena za odtah neú-
plný z dosavadních 600 korun na rovných 1000 korun. Neúplným odtahem se 
rozumí to, když je auto sice naloženo, ale z jakéhokoli důvodu nedojde k jeho pře-
vozu na určené parkoviště. Za střežení jednoho odtaženého vozidla na předem 
určeném místě pak majitelé vozidla zaplatí za každý den 100 korun. Maximální 
ceny jsou závazné pro všechny provozovatele zajišťující nucené odtahy.       -lara-

Roční úroková sazba činí 3 %, splatnost půjčky do 5 let.

Adresáty půjček z fondu mohou být pouze fyzické a právnické osoby, které vlastní obytné 
budovy nebo jejich části na území města a které přijmou závazek použít poskytnutou 
půjčku podle stanovených a ve smlouvě uvedených pravidel ve prospěch těchto obyt-
ných budov nebo jejich částí. 
Jistina a úroky se splácí rovnoměrnými (anuitními) měsíčními splátkami nejpozději počí-
naje lednem roku následujícího po roce, v němž byla smlouva o půjčce podepsána. Jed-
notlivé tituly půjček lze kumulovat. Půjčku nelze získat opakovaně u téhož domu a téhož 
bytu na stejný účel.
Způsob ručení: ručitelské závazky,  u půjčky nad 100 tis. Kč zástava nemovitosti
Přihlášku do výběrového řízení a další informace obdržíte na ekonomickém odboru 

Městského úřadu v Klášterci nad Ohří nebo na www.muklasterec.cz

Konečný termín pro odevzdání přihlášek do podatelny
Městského úřadu v Klášterci nad Ohří je 21. 3. 2008

Opravdu se o víkendu v Klášterci
pomoci nedovoláme? Stalo se ...
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Všechny základní školy mají v současné 
době po zápisech do prvních tříd. Počet 
dětí, které se měly letos dostavit k zápi-
su, nijak nesignalizuje, že by se v Klášterci 
„blýskalo na lepší časy.“  Přesto nemůžeme 
výsledky zápisu na naší škole pojmenovat 
jinak než jako vynikající. Stejně jako v něko-
lika předešlých rocích byla orientační čísla 
naší spádové oblasti velmi nízká - bylo nám 
určeno zapsat cca 40 dětí. Rodiče ale pocho-
pili, že spádová oblast není nic závazného, 
že pouze a jen na nich záleží, kam své dítě 
zapíší. Velmi mne překvapilo, že si někteří 
rodiče již s ročním předstihem zjišťovali, zda 
budou moci zapsat své dítě k nám i v příš-
tím roce. K dnešnímu dni máme zapsáno 
85 žáčků  a do 1. tříd  nastoupí 75 velmi 
šikovných dětí z celého Klášterce i okolních 
obcí. A důvody, které vedly rodiče k tomu, 
aby přišli právě k nám? Velmi dobrá pověst 
školy, profesionální vztah k dětem, perfekt-
ně vedené webové stránky školy, na nichž 
najdou spoustu informací, vstřícné vedení 
školy, pan učitel Mgr. David Adámek v 1. tří-
dě,  promyšlená strategie v oblasti preven-
ce všeho, co by mohlo narušit psychický 
vývoj dítěte, bezpečné prostředí, bazén se 
slanou vodou a 1 hodina z tělesné výcho-
vy v bazénu pod odborným vedením Pla-
vecké školy Chomutov nebo vyučujících 
tělesné výchovy, bezkonkurenční výsled-

ky školy nejen v oblastech sportu, výuky 
cizích jazyků, modernizovaná školní jídelna 
a výběr ze dvou jídel... K počtu budoucích 
prvňáčků pouze drobnou, ale vážnou 
připomínku. Jako zastupitelka Města 

Klášterec musím bohužel konstatovat, že 
nepatříme mezi města, která jsou schopna 
nalákat mladé lidi s malými dětmi na mož-
nost pořídit si vlastní bydlení v rodinném 
domě. Překážkou je neexistence vhodných 

stavebních parcel jako důsledek nedoře-
šení obchvatu města a z toho vyplývající 
stavební uzávěry.
V páté třídě se někdy rodiče rozhodují, zda 
ponechají dítě na naší škole nebo zda se 
budou rozhodovat pro některé víceleté 
gymnázium. Naší co nejzodpovědnější 
prací se daří vytvářet stálé kolektivy až do 9. 
třídy a ty  poskytují dítěti zázemí a sociální 
jistoty, a proto na střední školy a odborná 
učiliště odchází sebejistý, vyrovnaný  a psy-
chicky vyzrálý jedinec. O to více nás mrzí, 
když zpětnou vazbou zjišťujeme, že naše 
péče se nestala základem pro růst dítěte, 
neboť se stává, že důsledkem zrušení přijí-
macího řízení a snížení kritérií pro přijetí na 
střední školu nebo na  víceleté gymnázium 
vzniká nový, ale nesourodý a méně kvalitní 
kolektiv, který žákům  negarantuje kvalitu  
vzdělání. Zde bychom rodičům poradili, 
aby bedlivě zvažovali všechna pro a proti. 
My nabízíme kontinuitu a pokračování 
docházky dítěte v podmínkách naší školy, 
jejíž materiální zázemí a  prostředí je široko 
daleko bez konkurence. A to nemluvím o 
práci s počítačem, rozšíření českého jazyka 
se zaměřením na mediální komunikaci, 
práci s technickými materiály nebo roz-
šíření tělesné výchovy. V poslední době 
není neobvyklé, že v soutěžích naše děti 
nechávají v umístění za sebou studenty 

víceletých gymnázií v okolí.
Z internetových stránek města se obyvate-
lé Klášterce možná dozvěděli o tom, že se 
naše škola připravuje do revitalizace. Jsem 
velmi potěšena, že město reagovalo na mé 
podněty, které se týkaly technického stavu 
budov školy. Dvacetiletá historie školy je 
znát na netěsnících oknech, zkorodova-
ných rámech velkých prosklených ploch 
tělocvičen a chodeb, na stavu rovných 
střech atd. Ale na začátku tohoto projektu, 
jemuž vší silou držím palce, bylo přání cca 
620 žáků školy pobývat o přestávkách na 
čerstvém vzduchu. Nechala jsem zpracovat 
jednoduchý projekt na Školní dvůr a začala 
shánět fi nanční podporu. A na konci je pro-
jekt na revitalizaci školy a úpravu sportovišť, 
který bude podán do grantového řízení do 
programu na MŽP.  Mezitím se nám poda-
řilo se zapojit i do dalších projektů, jako je 
ABECEDOŠ, jehož výsledkem je studie na 
bezpečnou cestu do školy, 1 000 000,- Kč na 
úpravu přechodů v oblasti školy a „kolárna“. 
O plány do budoucna není nouze, už jsme 
si dopřáli odborné pracovny, učebnu dra-
matické výchovy, budeme částečně reno-
vovat  cvičný byt, pustíme se do postupné 
výměny šatnových klecí za skříňky. Každý, 
kdo naší školu navštíví, říká, že se nachází 
ve výjimečné škole.    

 -J. Dimunová, ředitelka ZŠ Krátká-
 V současné době probíhá na škole putovní výstava Ekologická stopa, která je určena

          žákům základních škol i gymnázií v okolí.

Nejmladší základní škola v Krátké ulici  si již 21. rokem vede skvěleNejmladší základní škola v Krátké ulici  si již 21. rokem vede skvěle

Vážená redakce,
obracíme se na Vaše noviny s pro-
blémem, který trápí nás i další 
maminky, které mají malé děti a 
jsou na mateřské dovolené. V našem 
městě není bohužel moc možností, 
kam by maminky s dětmi mohly jít. 
Skoro jediným místem, když nepo-
čítám volné hraní ve školkách, je 
Klubíčko-Mateřské centrum, které 
patří DDM Volňásek. Nevíme, jak 
dlouho je Klubíčko v provozu, ale 
samotné není zrovna neideálnějším 
místem pro maličké děti. Vzhledem 
k tomu, že do Klubíčka si chodí hrát 
i batolata, která ještě neumí nebo 
se teprve učí chodit, všude lezou a 
všechno berou do ručiček a občas 
i strkají do pusy, tak by se někdo 
měl zamyslet, jestli je po hygienické 
stránce všechno v pořádku.
Víme, že v dnešní době jsou nej-
větším problémem peníze…Ale na 
druhou stranu, v zařízení, které je 
vytížené po celý týden a konají se zde 
různé akce pro všechny věkové kate-
gorie dětí, by měla být na prvním 
místě čistota! Jestli Klubíčko uklízí 
jedna paní 2 hodiny denně, jak nám 
bylo sděleno, tak je to opravdu nedo-
statečné. Děti si navíc hrají s hračka-
mi, které jsou často rozbité, špinavé 
a hlavně pro děti nebezpečné. Pokud 
děti lezou do tunelu, z kterého kou-
ká kus drátu, je jen otázka času, než 

si někdo vypíchne oko. Je pravda, 
že každá maminka podepisuje pro-
hlášení, že za své dítě zodpovídá a 
musí si ho hlídat. Jenže znáte děti 
- ony zrovna chtějí to, co nesmí, a 
pak se stačí jen otočit a je zle. Někdo 
by mohl namítnout, že tam mamin-
ky chodí dobrovolně a chodit tam 
nemusí, což je pravda. Ale co máte 
dělat celý den s dítětem, které si chce 
hrát a nemá kde? Člověk by si řekl, 
že je to asi všude stejné, ale opak je 
pravdou. Stačí jen zajet do nedaleké 
Kadaně. Skoro každé sídliště tu má 
nějaký koutek pro děti a Mateřské 
centrum Radka - to dělá čest své-
mu jménu. Tak proč to někde jde 
a jinde NE??? Že by to bylo hlavně 
v lidech? Myslíme si, že v Klubíčku 
by pro začátek stačilo pořádně ukli-
dit, přebrat rozbité hračky a udělat v 
tom nějaký systém. To by zase tolik 
peněz nestálo a pak už by bylo jen 
na maminkách, jak by si svoje děti 
uhlídaly, aby to tak zůstalo a člověk 
si tam připadal jako DOMA. Mož-
ná, že by se našly i nějaké maminky, 
které by se rády zapojily a pomohly 
Klubíčko zvelebit. Pevně věříme, že 
se v našem městě najde také nějaký 
dobrý ČLOVÍČEK, který pomůže 
sponzorským darem k nakoupení 
nových hraček. A co vedení města a 
DDM? To by pro naše děti řešení a 
pomoc nenašlo???

Iveta Machovcová, Věra Nagyová, 
Pavlína Blahníková, Jana Boguská

Napsali jste do redakce ...

Pravidelně každý měsíc se v kavár-
ně našeho kulturního domu kona-
jí projekce fi lmového klubu Jeden 
svět, kde se promítají dokumenty o 
lidských právech. Tato skutečnost, 
i přesto, že trvá už několik let, stále 
uniká většině obyvatel. Možná to je 
chybou malé reklamy, možná tím, že 
se nikde neobjevil článek se zprávou, 
o co se vlastně jedná. Proto jsem se 
rozhodla s tím něco udělat.
Jeden svět mají pod palcem studen-
ti našeho gymnázia. Mluví se zde o 
tématech, jako je například AIDS, 
rasismus, nacismus, politické situace 
v různých zemích, potlačování lid-
ských práv...
Zatím poslední projekce proběh-
la v úterý 19.2.2008. Tématem byla 

situace v Bělorusku, kde vládne dik-
tátorský prezident Lukašenko. Lidé 
v této zemi nemohou svobodně pro-
jevit své názory. Situace by se mož-
ná v jistých věcech dala srovnávat se 
stavem v naší zemi před rokem 1989. 
Jako úvodní fi lm se promítal doku-
ment Lekce běloruštiny, po něm pak 
následovala debata s paní Taisou 
Krautsovou, která se v Bělorusku 
narodila, studovala a momentálně 
žije v Čechách.
Příští projekce proběhne v březnu. 
Kde, kdy a jaké bude téma, se můžete 
dozvědět na webových stránkách 
www.fi lmklubkno.wz.cz, kde najdete i 
pár dalších informací o organizaci. Fil-
mový klub je určen pro všechny, kteří 
budou mít chuť přijít.       -M.Hánová-

Filmový klub je stále aktivníFilmový klub je stále aktivníKlášterecké plesy objektivem fotoaparátuKlášterecké plesy objektivem fotoaparátu

 Poslední maturitní ples si odbyla 4. G z kláštereckého gymnázia. Stejně jako předchozí, ani tito 
studenti nezapomněli na svou třídní profesorku, která dostala na památku praktický dárek ...

 Ples KABELU1 byl po dvouleté odmlce velmi očekáván.  Ani letos nebyli jeho návštěvníci ochu-
zeni o bohatý program a tombolu.  Zlatým hřebem bylo vystoupení skupiny The Pangea ...

 Pořádně „rozjet“ to uměli také na plese porcelánky. Břišní tanečnice, ale také například Dalibor 
Janda utvářeli tu správnou plesovou náladu.  Další foto z plesů najdete na www.klnoviny.cz

Na konci ledna jsme vás v Kláštereckých 
novinách informovali o výsledcích dotaz-
níku na téma parkování ve městě, který 
byl na konci loňského roku doručen všem 
občanům města. Protože tehdy nebyly 
ještě k dispozici kompletní výsledky, k 
tématu se nyní opět vracíme.
Vyplněné dotazníky zaslalo ať už v písem-
né nebo v elektronické podobě 658 lidí, 
což je necelých 11 procent ze šesti tisíc 
rozeslaných dotazníků. Z toho 580 lidí 
zaznamenalo své odpovědi v tištěné 
podobě a 78 odpovídajících využilo mož-
nost vyplnění ankety přes internet. Do 
hodnocení dotazníků nebylo zařazeno 55 
kusů, které byly buď prázdné, nebo vypl-
něné prokazatelně jedním občanem. Při-
nášíme vám grafi cké vyhodnocení těch 
nejzajímavějších otázek.

Kompletní vyhodnocení najdete na inter-
netových stránkách města. 
Výsledky dotazníku na téma parko-
vání budou sloužit jako podklady při 
přípravě projektů města.

 Jaké opatření byste navrhoval(a) pro
        zlepšení parkování?

 Kolik byste byl(a) ochoten(a) měsíčně 
        uhradit za rezervaci park. místa?

 Jaká je pro Vás přijatelná docházková
       vzdálenost od bydliště k park. místu?

Parkování v číslech
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AKCE !!!    Platí do 31. 3. 2008AKCE !!!    Platí do 31. 3. 2008

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

Výběrové řízení bude probíhat vícekolově, přičemž Město Klášterec nad Ohří
si vyhrazuje nevybrat žádného z uchazečů. 

Přihlášku s veškerými náležitostmi v obálce označené “ NEOTVÍRAT VŘ MP” podávejte poštou, nebo osobně v podatelně měst-
ského úřadu na adrese: 

Městský úřad Klášterec nad Ohří, náměstí Dr. E. Beneše 85, 431 51 Klášterec nad Ohří nejpozději do 31. března 2008. 
podrobné informace naleznete na www.muklasterec.cz

STAROSTA MĚSTA KLÁŠTERCE NAD OHŘÍ

V souladu se zákonem č. 553/1991 Sb., o obecní policii vypisuje výběrové řízení na pozici
STRÁŽNÍK

Městské policie v Klášterci nad Ohří

V rámci koncepce rozšíření Městské policie hledá Město Klášterec nad Ohří na pozici strážníka bezúhonného občana ČR, staršího 21 
let, který je tělesně a duševně způsobilý k výkonu povinností a oprávnění podle zákona o obecní policii.

Udělejte
ze svého auta,
domu, či plotu

reklamní plochu!

1. sobota v 17.30 a 20.00 hodin   Mládeži do 12 let nevhodné    Vstupné: 70,- Kč
SVATBA NA BITEVNÍM POLI
ČR 2008, 100 minut. V malém moravském městečku Zvěstov žijí všichni chlapi starými historický-
mi bitvami. Představují francouzskou armádu v čele se svým starostou Touchynem (Bolek Polív-
ka), který má už léta monopol na roli Napoleona.

2. neděle
KINO NEPROMÍTÁ

3. pondělí a 4. úterý v 19.00 hodin   Mládeži do 12 let nevhodné    Vstupné: 65,- Kč
MICHAEL CLAYTON*
USA 2007, 120 minut, české titulky. Michael Clayton (George Clooney) je „vyjednavačem“ jedné 
z největších právnických fi rem v New Yorku. Tento bývalý státní zástupce má na starosti tu 
nejšpinavější práci ve fi rmě Kenner, Bach & Ledeen. Ačkoli se již několikrát spálil a se svojí prací 
není spokojen, rozvod, špatná obchodní spekulace a narůstající dluh ho pevně drží připoutané-
ho k fi rmě.

5. středa v 19.00 hodin  Mládeži do 15 let nevhodné    Vstupné: 60,- Kč
Filmový klub: PROJEKT 100 - 2008
ŽELVY MOHOU LÉTAT*
Írán/Irák/Francie 2004, 95 minut, české titulky. Scénář a režie: Bahman Ghobadi. V utečeneckém 
táboře na turecko-irácké hranici, kam se stáhli Kurdové z okolních vesnic, to vře. Třináctiletý Kak, 
přezdívaný Satelit, se stává nepsaným vůdcem skupiny místních dětí, jejichž domovem jsou 
táborové stany. Většina z nich jsou zmrzačení sirotci, kteří mají jedinou možnost, jak si vydělat 
trochu peněz: sbírají a prodávají zbylé nevybuchlé nášlapné miny.

6. čtvrtek a 7. pátek v 16.00 a 18.00 hodin   Mládeži přístupné    Vstupné: 65,- Kč
PRO DĚTI:
ŘÍŠE HRAČEK*
USA 2007, 92 minut, český dabing. Prodavačka Molly (Natalie Portman) a její 243-letý excentrický 
šéf  Pan Magorium (Dustin Hoff man) kralují magickému hračkářství, kde hračky žijí svým životem 
a prožívají vlastní příběhy.

8. sobota v 19.00 hodin  Mládeži přístupné    Vstupné: 65,- Kč
GYMPL
ČR 2007, 105 minut. Komedie o studentech, učitelích, rodičích a grafi tti od režiséra Tomáše Vor-
la. Pedantický fyzikář (Milan Šteindler), strnulý češtinář (Jiří Schmitzer), jalový tělocvikář (Martin 
Zbrožek), ekologický učitel výtvarky (Tomáš Matonoha), ředitelka školy (Eva Holubová) a další 
kantoři dle svých představ formují nebohé studenty na poněkud zkostnatělém gymnáziu. A tak 
málokoho studium opravdu baví a zajímá. Petr (Tomáš Vorel jr.) a Michal (Jiří Mádl) do školy raději 
nechodí.

9. neděle a 10. pondělí
KINO NEPROMÍTÁ

11. úterý v 19.00 hodin   Mládeži do 12 let nevhodné    Vstupné: 40,- Kč
DARJEELING S RUČENÍM OMEZENÝM*
USA 2007, 105 minut, české titulky. Skvělé herecké výkony, jedinečný humor, exotická atmo-
sféra, napínavý příběh a bollywoodská stylizace. V Indii sledujeme obchodního cestujícího (Bill 
Murray), kterému se ani po ďábelsky rychlé a nebezpečné cestě motorovou tříkolkou nepodaří 
dohonit vlak společnosti Darjeeling Limited. V něm sedí Jack, jeho starší bratr Peter (Adrien 
Brody) a nejstarší ze sourozenců Francis (Owen Wilson). Právě Francis se pro ně rozhodl připravit 
dobrodružné putování s překvapivým cílem.

12. středa v 19.00 hodin  Mládeži do 12 let nevhodné    Vstupné: 60,- Kč
Filmový klub: PROJEKT 100 - 2008
SVATÁ HORA*
Mexiko/USA, 1973, 114 minut, české titulky. Scénář a režie: Alejandro Jodorowsky. Alejandro 
Jodorowsky se vydává na cestu na Posvátnou horu a během své cesty boří všechna tabu. Záro-
veň máme co do činění s posvátným iniciačním dílem, které je reakcí na autorovu teorii o změně 
lidstva prostřednictvím fi lmů. Ty mohou být účinnější než LSD, osvítí diváky a pak dojde k nové-
mu třesku.

13. čtvrtek v 19.00 hodin   Mládeži do 15 let nevhodné    Vstupné: 65,- Kč
AMERICKÝ GANGSTER*
USA 2007, 157 minut,  české titulky. Strhující příběh o vzestupu a pádu jednoho z nejmocnějších 
mužů newyorského podsvětí. Černá hvězda podsvětí Frank Lucas (Denzel Washington), který 
díky vlastní odvaze a inteligenci dokáže zaplavit ulice New Yorku bezkonkurenčně nejlepší a při-
tom nejlevnější drogou. Detektiv Richie Roberts (Russell Crowe) díky své pověsti dostane za úkol 
sestavit protikorupční tým.

* - premiéra kina Klášterec nad Ohří
Změna programu a vstupného vyhrazena!

Případné dotazy na tel.: 602 952 692, nebo kinoklasterec@seznam.cz
Rezervace vstupenek do kina Svět tel.: 474 375 701

Program na BŘEZEN 2008

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří tel.: 474 375 726

8. března od 20 - 03 hodin  Vstupné: 150,- Kč
LÁZEŇSKÝ PLES

K tanci a poslechu hraje Aquarius. V programu vystoupí Láďa Kerndl, Kamélie a taneční skupina SIGN-CRAB.

10. března od 19 hodin   Vstupné: 250,- Kč
KONCERT HANY ZAGOROVÉ

Doprovází skupina Miloše Nopa. Host Petr Rezek.

14. března v 19.30 hodin
ZAHÁJENÍ KURZU TANCE PRO DOSPĚLÉ

Kurz je určen všem, kteří se chtějí naučit základní kroky běžných společenských tanců i těm, kteří si je chtějí 
připomenout. Vyučuje Dagmar Knížetová. Kurzovné pro 1 pár je 1.900,- Kč.

18. března od 19 hodin  Vstupné: 120,- Kč, důchodci: 90,- Kč
JOSEF ZÍMA

v lidové operetě Járy Beneše Na tý louce zelený. Dále účinkují dlouholetí členové Hudebního divadla v Karlíně 
a další. 

Zámek Klášterec n.O. tel.: 474 375 436

29.února - 30. března
VÝSTAVA  „ZMIZELÉ SUDETY“

Vernisáž výstavy s přednáškou se koná 29. 2. od 17 hodin. 

28. března od 18 hodin  Vstupné: 100,- Kč, slevy: 70,- Kč
VIOLONCELLOVÝ RECITÁL JANA ŠKRDLÍKA, KLAVÍR PETRA BESA POSPÍŠILOVÁ (ŠVÝCARSKO)

Koncert pořádaný ZUŠ Klášterec nad Ohří.

Zámek je celoročně přístupný.      

Kino Svět
Klášterec nad Ohří

tel.: 474 375 701

www.kinoklasterec.net

Faria s.r.o.Faria s.r.o.
Firma Faria s.r.o. Klášterec nad Ohří
            přijme pracovníky na HPP a VPP
na pozici kontrol jakosti (kontrolní a třídící práce).
Směnný provoz, pružná pracovní doba. Dobré platové podmínky.
  Kontakt p. Schober, tel.: 777 798 662, sl. Olahová, tel.: 773 202 014 

17. března 2008
od 15.30 hodin na autobusovém 

nádraží (u závor)

PRODEJ SLEPIČEK

Drůbež Červený Hrádek, fi rma Dráb, 
oznamuje svým zákazníkům, že opět 
prodává slepičky snáškových hybridů 
Hisex hnědý , Moravia černá, kropenatá 
a žíhaná. Slepičky jsou 4x vakcinová-
ny, pod stálou veterinární kontrolou.

Stáří při prodeji: 13 -17 týdnů
Cena: 118 - 138,- Kč

Začátek snášky: duben
POZOR: slepičky jsou o měsíc 

starší než obvykle
Informace:

728 605 840, 415 740 719
drubez.cerveny.hradek@seznam.cz

11 let prodeje bez jediné reklamace!

SOŠ služeb a SOU Kadaň,
Odloučené pracoviště,Husova 434, Klášterec nad Ohří

Obor: KREJČÍ

Rozšiřuje své služby o žehlení prádla a konfekce

Informace: M.Pištěková Telefon: 474 371 482

němčina
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KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

Fotbaloví benjamínci po stříbrném pohá-
ru z Ostrova potvrdili své kvality a silně 
obsazený turnaj v Sokolově vyhráli. Jako 
fi nálové lze označit poslední utkání dvou 
neporažených týmů, kdy se naši borci 
střetli s mužstvem Kadaně. Naši hráči 
potvrdili suverenitu v tomto turnaji a 
porazili svého soupeře 3:2 
Sestava: Hošek-Zapský, Dokoupil, Šulan, 
Struk-Hrazdíra, Makoli, Žák, Hadačková.
Střelci: Zapský 12, Dokoupil 8, Hrazdíra, 
Struk a Hadačková po jedné. 

Minulý týden se vrátili čeští sáňkaři z mistrovství světa juniorů, které se konalo v americkém Lake Placidu. Naši repub-
liku i město Klášterec zde reprezentoval Luboš Jíra jun. nejen v „jednotlivcích“, ale jeho tréninková příprava se po celou 
sezónu zaměřovala hlavně na kategorii dvojic. Reprezentační dvojice Jíra - Kvíčala skončila celkově na 13. místě (z 20), 
což je pro ně slušný úspěch. Je třeba brát v potaz, že jako jedni z mála startujících nemají u nás v republice pro tréninky 
k dispozici uměle chlazenou dráhu. V jednotlivcích skončil Jíra přesně v polovině  startovací listiny (25.). Reprezentační 
trenér Jíra sen. děkuje touto cestou sponzorům (Severočeské doly a.s., Komunikace Ježek a město Klášterec nad Ohří), 

Fotbaloví „benjamínci“ jsou stále lepší

Klášterecké noviny registrovány u MKČR pod číslem E 14592. Vydává: Město Klášterec n.O., nám. E. Beneše 85, 43151 Klášterec nad Ohří. Adresa redakce: 
Klášterecké noviny, Chomutovská 206, 431 51 Klášterec n.Ohří. Tel.: +420 724 802 804, +420 474 371 148. E-mail: redakce@klnoviny.cz  http://www.klnoviny.cz 
Odpovědný redaktor: Roman Novotný. Redaktor: Mgr. Lenka Křenová. Fotoreportér: Vítězslav Růta. 
Nevyžádané materiály a fotografi e se nevracejí. Za původnost a obsahovou správnost jednotlivých příspěvků ručí jejich autoři. Zveřejněné nepodepsané články jsou 
redakční. Podepsané články, i zkratkou, nemusí být shodné s názory redakce. Vydavatel neručí za obsah inzerce.  Tisk - AKORD s.r.o. Chomutov

Hokejová nástavba je u konce

V sobotu 23. února nastoupili klášterečtí 
hokejisté na domácím ledě proti Chrudimi, 
která se stabilně pohybuje v horní části tabul-
ky skupiny střed druhé hokejové ligy. Zápas 
to byl urputný a domácím hokejistům se 
podařil obrat, který potěšil hlavně fanoušky. 
Někteří z nich totiž během utkání ztráceli víru 
v domácí hráče a dávali to hlasitě najevo.
„Myslím, že na začátku jsme byli lepší,“ oko-
mentoval úvod zápasu asistent trenéra 
kláštereckých hokejistů Radek Nerad. „Měli 
jsme dokonce dvě gólový šance. Ale pak jsme 
udělali dvě hrubý chyby a bylo to.“  
První gól dali chrudimští v desáté minutě 
a o dvě minuty později bylo pro domácí 
ještě hůř. Šafaříkovo nahození tečoval za 
Damaškova záda Pavel Beránek a Kláš-
terec prohrával už 2:0. Domácí ovšem 
utkání nevzdali a v šestadvacáté minutě 
snížil Martin Kadlec na 1:2. Jenže o nece-
lé čtyři minuty později se opět radovala 
Chrudim. Špatnou rozehrávku domácích 
potrestal bývalý kolega kláštereckých hrá-

čů Miroslav Kuncl a zvýšil 
na 3:1 pro Chrudim. Do 
konce druhé třetiny pak 
domácí podržel přede-
vším výborně chytající 
Damašek. Na 2:3 snížil už 
po čtyřiadvaceti sekun-
dách třetí třetiny Ondřej 
Novák. A v osmačtyřicáté 
minutě dokonce domácí 
vyrovnali, rozhodčí však 
regulérní gól neuznali 
a navíc Růžka za údaj-
né seknutí do brankáře 
vyloučili. „Lukáš Zika mi to 
tam nahrál, byl jsem tam 
sám,“ komentoval svůj 
neuznaný gól zklamaný 
Jindřich Růžek po zápase. 
„Tečnul jsem to, puk poska-

FK pořádá nábor do
fotbalových přípravek kopané

Ročník 97-98              pan Selkl 606 873 454
               99-00             pan Šíma 606 742 388
01 a méně         pan Dokoupil 603 865 420

Luboš Jíra sen. reprezentoval kláštereckou sáňkařskou školu na MSJ v Lake Placidu

Zápasník kláštereckého oddílu řecko-římského zápasu a volného stylu 
Vladimír Kolba získal na chomutovském mistrovství republiky bronzovou 
medaili. Spolu s ním získal bronz také odchovanec kláštereckého zápasu 
a v současnosti člen chomutovského oddílu Nikolas Šarkézy. Mistrovství 
České republiky v kategoriích kadetů a seniorů se konalo 17. února v cho-
mutovské sportovní hale.
 „Běžně soutěžím v kategorii starších žáků, ale na tomto mistrovství 
mě trenér zařadil mezi kadety, abych si vyzkoušel kategorii, ve které budu 
od příštího roku soutěžit,“ svěřil se nám po úspěšném mistrovství Nikolas 
Šarkézy. „Se třetím místem jsem velmi spokojený, protože jsem v kategorii 
kadetů neočekával vůbec žádné umístění.“                                             -miny-

Zápasníci přivezli z Chomutova bronzové medaile

Čtvrtý ročník ankety „O nejlepšího 
sportovce roku 2007 města Klášter-
ce nad Ohří“ se přiblížil ke svému 
konečnému zúčtování. V letošním 
roce zaznamenala anketa několik 
zásadních změn. Poprvé nehlasují jen 
čtenáři, poprvé bylo možné hlasovat 
pomocí internetu a poprvé budou o 
jednotlivých vítězích rozhodovat také 
dvě „odborné“ komise. Snažili jsme se 
této oblíbené anketě věnovat maxi-
mální pozornost a zajistit co největší 
objektivitu. Netušili jsme však, že v 
souvislosti s touto sportovní anketou 
tentokrát zaznamenáme i politický 
boj. Na emailovou adresu redakce při-
šel dopis, který jeho pisatel Jaroslav 
Krejsa, člen Pravého bloku a zastupi-
tel města, žádal otisknout v Klášterec-
kých novinách. Předkládáme vám ho 
tedy v jeho originálním znění:

Sportovec roku 2007
– v režii politického sdružení USaZ 

Občané si zvykli, že poslední tři roky 
po sobě mohli v KLN hlasovat v anketě 
klášterecký  sportovec roku. To platí i 
letos ve formě okleštěné, regulované a 
tak trochu zavánějící diskriminací hla-
sujících, ale i nenominovaných sportov-
ců. Minulé roky byla na základě dotazů 
sportovních jednot a klubů sestavena 
„nominačka“ a hlasující si mohli vybrat 
z nominovaných a nebo navrhnout své-
ho „koně“ a do prázdného hlasovacího 
kupónu vepsat jména sportovců. Dnes 
existují jen dvě možnosti. Zaškrtnout 
okénko vedle nominovaného sportov-
ce a a nebo nehlasovat vůbec!  
Když se podíváte na ankety sportov-
ců v jiných městech, tak zjistíte, že v 
drtivé většině hlasovací lístky jsou 
prázdné a fandové mají šanci dopl-
nit i své sportovce.  
Nevím, kdo takto okleštěnou anketu 
navrhl, ale jedno je jisté, že dokaď do 
sportu nevstoupila „politika“, tak anke-
ty se mohlo účastnit daleko více hlasu-
jících a i sportovců. Dále nemohu sou-
hlasit s názorem p Stehlíka, že sportovci 
a činovníci sdružení v USaZ jsou většími 
odborníky než občané v jiných poli-
tických stranách a sdruženích a nebo 
apolitický občan. 

Jaroslav Krejsa, člen Pravého bloku

Je nám upřímně líto, že autor dopisu 
neváhal tuto sportovní akci zneužít k 
šíření vyslovených lží a k dezinformo-
vání veřejnosti. Nezbývá nám proto, 
než na tento dopis reagovat a uvést 
následující fakta:
Organizátoři ankety oslovili všechny 
sportovní oddíly a kluby, aby podle 
úvahy nominovali do této prestižní 
ankety „své“ sportovce. Toto oslovení 
proběhlo jak formou osobně adreso-
vaného dopisu, tak prostřednictvím 
výzvy zveřejněné na internetových 
stránkách města. Ne všichni bohužel 
této možnosti využili, a tak organizáto-
ři zbylá jména doplnili podle svého nej-
lepšího vědomí a svědomí. Bylo tomu 
tak i v předchozích ročnících a pan 
Krejsa si je toho určitě dobře vědom, 
neboť v minulosti s organizátory anke-

ty spolupracoval. Není pravdou, že by 
čtenáři mohli v minulých ročnících po 
uzavření nominace navrhnout „své 
koně“ a pokud to dělali, anketní lístky 
obsahující jiná jména než ta uvedená 
v nominaci se nikdy do konečného 
sčítání nedostaly. Hlasování formou 
zaškrtávání předem nominovaných 
sportovců je zcela běžné a provádějí 
ho například v sousední Kadani. Kláš-
terec není v tomto případě žádnou 
výjimkou.
Není samozřejmě pravda ani to, že se v 
minulosti mohlo ankety účastnit dale-
ko více hlasujících. 
Oproti předchozím ročníkům jsme 
letos nabídli možnost hlasovat nejen 
anketními lístky otištěnými v našich 
novinách, ale také prostřednictvím 
internetu. Narozdíl od let minulých, 
kdy Klášterecké noviny vycházely v 
nákladu 600 ks, se v letošním roce 
náklad novin zvýšil na 7000 ks! Novi-
ny už totiž nejsou prodejné a chodí 
všem občanům do poštovních schrá-
nek. Nominovaní sportovci tedy mají 
mnohonásobně vyšší šanci získat hla-
sy našich čtenářů. Další hlasy získávají 
pomocí internetu, kde jsou neustále k 
dispozici průběžné výsledky. Čím jsme 
tedy hlasující okleštili a diskriminova-
li?!
I když je pan Krejsa jedním z členů 
odborné komise, dodnes nám nedal 
jediný podnět, ani jedinou připomín-
ku k systému hlasování. Proč dosud 
neví, kdo celou anketu navrhl, by se 
tedy měl ptát asi jen sám sebe. 
Co se týče zmiňovaného výroku Ing. 
Stehlíka o „větších odbornících v 
UsaZ“, nevíme, kde k němu pan Krejsa 
přišel. Na konkrétní dotaz Klášterec-
kých novin, proč do ankety vstoupila 
Unie pro sport a zdraví, odpověděl 
Ing. Stehlík takto: „Já jsem nikde jako 
svůj názor neuvedl, že činovníci sdružení 
v Unii pro sport a zdraví jsou většími 
odborníky než občané v jiných politic-
kých stranách. Pan Krejsa zřejmě čerpal 
svůj názor z rozhovoru pro Klášterecké 
noviny v prvním čísle letošního roku. 
Zde jsem však doslovně uvedl, že „Unie 
pro sport a zdraví sdružuje sportovce a 
činovníky našeho města a myslíme si, že 
máme k celé problematice a hodnocení 
sportu co říct. Nabízíme proto při této 
příležitosti tým schopných lidí, své služby 
a vědomosti.“ Vidím to tak, že si pan Krej-
sa moje vyjádření upravil podle svého a 
tím pádem ho záměrně lživě zkreslil.“
Co k tomu dodat závěrem? Jak určitě 
víte, vážení čtenáři, každá mince má 
svůj „rub i líc“. Pan Krejsa vždy používá 
jen „rub“, pak se třese a spoléhá na to, 
že se neobjeví i druhá strana mince 
- tedy „líc“. Zneužití oblíbené ankety k 
osobním útokům a k honbě za politic-
kými body šířením nepravdivých infor-
mací není slovy sportovců, kterými se 
J. Krejsa tak rád ohání, fair-play. Klášte-
recké noviny se neuzavírají kritickým 
příspěvkům. Ale příspěvky podobné 
tomuto od Jaroslava Krejsy, které jsou 
založeny na nepravdách a záměrných 
desinformacích, nebudou mít na 
stránkách těchto novin místo.     -rony-

Fair-Play dostalo na frak

kontaktní místo:
Klášterec n.O., Husova 86, požární stanice

otevřeno každou středu 15.00-17.00
kontaktní osoba paní Dana Krejčová

mobil 724 287 215, 607 575 134

Nabízíme pojištění staveb, domácností,

odpovědnosti, vozidel a další ...

Více informací naleznete na www.hvp.cz

jejichž pomoc umožnila reprezentantům se tohoto mistrovství 
zúčastnit. Věří, že spolupráce bude pokračovat i příští sezonu. MS se 
bude konat tentokrát v japonském Naganu.                             - rony-

Vstup do jarní přípravy zahájili klášterečtí 
fotbalisté s řadou změn. Na post trenéra 
se vrátil Jiří Janda a hráčský kádr složený 
převážně z loňských dorostenců doplnili 
zkušení a osvědčení hráči J. Holý, P. Pro-
cházka, V. Petrovec, B. Hronek, M. Holeček 
a L. Javorek. 
Přípravná utkání :
Klášterec-Vojkovice 13:1 
Střelci: Hronek 4, Rychtář 2, J. Papoušek 2, 
Holý, Holeček, Salčák, Procházka a Černý.
Klášterec - Vilémov 3:2
Střelci: J. Papoušek 2, Černý

„Áčko“ zahájilo přípravu

Tikot hodin, šelest žhavených závitů a kla-
pot fi gurek na šachovnici. To byly zvuky, 
které v sobotu 23. února zaplnily prostor 
jídelny klášterecké základní školy v Petler-
ské ulici. Konal se tam totiž 7. ročník Klášte-
reckého poháru v šachu.

Šachistům to moc nešlo

„Letos se nám tu sešel rekordní počet hráčů,“ 
pochlubil se hned na začátku turnaje jeho 
organizátor Petr Gruss. „Bylo jich celkem 
stopětadvacet z dvaceti klubů Ústeckého a 
Karlovarského kraje a z Prahy.“ Spokojen 
však být nemohl. Klášterečtí hráči si neved-
li zrovna nejlépe a bohužel na ně zbyla jen 
místa v dolní části výsledkové listiny. Nej-
lepší z domácích, Helena Grussová skonči-
la na desátém místě, Daniel Mayer obsadil 
devatenáctou příčku a Drahomír Krásný 
skončil z osmačtyřiceti hráčů na čtyřiadva-
cátém místě. „Nedá se říct, že by naši hráči 
zklamali,“ podotkl k pořadí svých svěřenců 
Petr Gruss. „Jen si vybrali slabší chvilku, ale to 
se stává. Tento turnaj byl jen jedním v pořadí, 
na těch dalších bude líp.“

koval, tak jsem ho dorazil do branky brankáři 
mezi nohy a byl tam, prostě regulérní gól. 
Gólmana jsem se vůbec nedotkl.“  Všechno 
si ale domácí vynahradili v šestapadesáté 
minutě. Mezi chrudimské obránce pro-
klouzl Jan Stehlík a srovnal na 3:3. Hosté se 
po vyrovnávacím gólu ještě snažili dobýt 
branku domácích, ale díky Damaškovi to 
bylo jen marné úsilí. Podařilo se jim to až 
ve druhé minutě prodloužení, kdy se za 
záda domácího gólmana trefi l kapitán 
Chrudimi Marek Zadina. Nicméně Klášte-
rec vybojoval důležitý bod a v současné 
době je na třetím místě tabulky západní 
části druhé hokejové ligy.
To vše se ale může změnit už ve středu 
27. února, kdy Klášterec zajíždí k posled-
nímu zápasu nadstavbové části druhé 
ligy do Jindřichova Hradce. Ani zápas 
na jihu Čech však už nic nezmění na 
tom, že klášterečtí hokejisté nastoupí 
k prvnímu a druhému zápasu play-off  
na domácím ledě.                          -miny-

Sportovní zpravodajství vám 
přinášíme společně s :


